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General

Tel +852 2842 4388


John Ryan

 Executive Vice President, 
Group Corporate Communications

Email: johnryan@firstpacific.com

 

Sara Cheung



Vice President, 

Group Corporate Communications

Email: saracheung@firstpacific.com










        

        
            


            Investor and Media Relations 

Tel: +852 2842 4374

 

Corporate Development

Tel: +852 2842 4328

 

Company Secretary

Tel: +852 2842 4332








        

    
            
            





                        

 
            
            Address

            24/F, Two Exchange Square

            8 Connaught Place, Central

            Hong Kong SAR
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  免責聲明 ─ 重要

  閣下欲閱覽此等資料之電子版乃由第一太平有限公司（「本公司」）本著真誠刊載於本網頁並僅供參考之用。

  此等資料並非以身處於美國之人士為對象，亦非供該等人士取用。


  請細閱本通知，因其適用於所有瀏覽本網頁之人士。務請注意，下文所載之免責聲明或會修改或更新。閣下每次瀏覽本網站均應細閱有關免責聲明。


  閣下欲瀏覽的資料於若干司法權區可能屬違法行爲。於其他司法權區，僅有若干類別人士可能獲允許閱覽此等資料。任何有意閱覽此等資料之人士務須首先自行確定彼等當地之規例並無禁止或限制彼等作出此舉。


  具體而言，除非或由本公司確定及適用之法律及法規允許，本公司不擬(視乎若干例外)於美國就此等資料所述之證券（「證券」）提呈任何收購要約或將任何文件發送（無論直接或間接）到美國。

  倘閣下不獲允許閱覽本網頁所刊載之資料，或閣下對本身是否獲允許閱覽此等資料有任何疑問，請離開本網頁。


  確認明白及接納免責聲明

  此等資料之電子版並非以身處於美國或任何其他受限制司法權區之人士為對象，亦非供該等人士取用。


  點擊「本人同意」按鈕，即本人証明本人並非身處於美利堅合眾國、其領地及屬土（包括波多黎各、美屬處女群島、關島、美屬薩摩亞、威克島及北馬里亞納群島）、任何美利堅合眾國各州或美利堅合眾國哥倫比亞特區（「美國」）。


  本人已閱讀並明白上述所載之免責聲明。本人明白該聲明可能影響本人權利。本人同意受其條款約束。藉點擊「本人同意」按鈕，即本人確認本人獲允許閱覽此等資料之電子版。









  由於適用法律的限制，此等資料之電子版並非以身處於美國之人士為對象，亦非供該等人士取用。不便之處，敬請原諒。

  點擊此處以返回主頁。







  DISCLAIMER – IMPORTANT

  ELECTRONIC VERSIONS OF THE MATERIALS YOU ARE SEEKING TO ACCESS ARE BEING MADE AVAILABLE ON THIS WEBPAGE BY FIRST PACIFIC COMPANY LIMITED (“THE COMPANY”) IN GOOD FAITH AND FOR INFORMATION PURPOSES ONLY.


  THESE MATERIALS ARE NOT DIRECTED AT OR ACCESSIBLE BY PERSONS LOCATED IN THE UNITED STATES.


  Please read this notice carefully, as it applies to all persons who view this webpage. Please note that the disclaimer set out below may be altered or updated. You should read it in full each time you visit the site.


  Viewing the materials you seek to access may not be lawful in certain jurisdictions. In other jurisdictions, only certain categories of person may be allowed to view such materials. Any person who wishes to view these materials must first satisfy themselves that they are not subject to any local requirements that prohibit or restrict them from doing so.


  In particular, unless otherwise determined by the Company and permitted by applicable law and regulation, it is not intended, subject to certain exceptions, that any tender offer for the securities mentioned in such materials (the "Securities") by the Company would be made, or any documentation be sent, directly or indirectly, in or into, the United States.


  If you are not permitted to view materials on this webpage or are in any doubt as to whether you are permitted to view these materials, please exit this webpage.


  Confirmation of understanding and acceptance of disclaimer


  Electronic versions of these materials are not directed at or accessible by persons located in the United States or any other restricted jurisdiction.


  By clicking on the “I Agree” button, I certify that I am NOT located in the United States of America, its territories and possessions (including Puerto Rico, the U.S. Virgin Islands, Guam, American Samoa, Wake Island and the Northern Mariana Islands), any state of the United States of America or the District of Columbia (the “United States”).


  I have read and understood the disclaimer set out above. I understand that it may affect my rights. I agree to be bound by its terms. By clicking on the “I Agree” button, I confirm that I am permitted to proceed to electronic versions of these materials.








  Due to applicable legal restrictions, electronic versions of these materials are not directed at or accessible by persons located in the United States. We apologise for any inconvenience this may cause.

  Click here to return to the homepage.
















